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STYRELSEMÖTE ÖRNSKÖLDSVIKS BRIDGEALLIANS 2021-09-14 
 

Närvarande Eva Eriksson, Kerstin Forsman, Ann Ingberg, Åke Lundberg, Per Strandberg, Ingrid 
Sundgren, Bengt Westin 
 

Fördelning Närvarande + Lars Alenius, Elsy Boman 
 

Mötets öppnande ÖBAs ordförande Åke Lundberg förklarade styrelsemötet öppnat. 
 

Ekonomi Åke har varit i kontakt med Föreningsbyrån på Örnsköldsviks kommun angående bidrag 
för ÖBA och fått till svar att det ska fattas ett beslut i kommunfullmäktige. Bengt kollar 
om han kan få mer information om detta. 
 

Lokalen Åke har igen kontaktat hyresvärden för besked om när ÖBA ska kunna flytta upp till den 
nya lokalen. Efter en del press enades de om att hoppas att det ska vara möjligt i slutet 
av oktober. I stort sett är det som fattas elinstallation. 
 
Mötet diskuterade de förslag till dekal för fönstret i den nya lokalen och enades i valet. 
Ingrid kollar om det skulle vara möjligt att göra en likadan men i något mindre version för 
fönstret till vänster om dörren sett från utsidan och vilken kostnaden skulle vara för 
dessa två. 
 

Nybörjarkurs  Åke har 3 kandidater för nybörjarkurs och Eva ytterligare en. 
 
Eva har OK från Oskarsgallerian att vi får komma dit med ett bridgebord och spelare 
lördag 30 oktober 11.00. Åke kontaktar Kvantum för att höra om vi får göra samma 
arrangemang där lördag den 23 oktober. 
 
Ingrid gör ett förslag till annons i Tidningen 7 med införande förslagsvis både 28 oktober 
och 4 november. Preliminär kursstart söndag 14 november. Åke kontaktar tidningen om 
möjligheteten att skriva en artikel. 
 

Nästa möte Tisdag 19 oktober 17.00. 
 

Mötet avslutas 
 

Ordförande Åke Lundberg förklarade mötet avslutat. 
 

 Vid protokollet 

 
Ingrid Sundgren 
 

 


